
Zápisnica č. : 04-05-2018
z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci

Termín konania : 24.05.2018
Miesto konania : kancelária pozemkového spoločenstva
Začiatok rokovania : 15.00 hod.
Ukončenie : 17.00 hod.
Prítomní podľa prezenčnej listiny : účasť 100 %
Prizvaní : Viktória Okáliková – dozorná rada

     Ing. Štefan Čajka - OLH 
                

Overovatelia zápisnice :  Ján Subulý
     Anna Čániová

Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

Rokovanie výboru bolo uznášania schopné.

Program :
1.Práce v lese
2.Žiadosť NATURA 2000
3.Plnenie uznesení
4.Znalecký posudok
5.Platba za Blchovú lúku
6.Daňové preplatky
7.Nové výzvy
8.Informácia o možnosti investovať do fondov
9.Žiadosť o finančné prostriedky na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice 

Závery rokovania k     bodom programu 

k bodu 1 Práce v lese
Ing. Čajka informoval

 Ťažba od 01.01.  3116 m³ dreva, predaj 3660 m³ dreva
 Lykožrút s teplým počasím napáda ďalšie lokality, pokračuje spracovanie dreva
 PZ Ostrô v rámci brigády odpracovali 133 hodín /uhadzovanie haluziny/, za 5 rokov

odpracovali spolu 1215 hodín
 Dňa 23.05. ukončené zalesňovanie
 Plán zalesnenia – 73 450 ks sadeníc – skutočnosť 87 050 ks sadeníc
 Lesná škôlka 33 050 ks sadeníc smreka z vlastných zásob, zaškôlkované  30 000 ks

semenáčkov smreka
 Výsek krov na ploche 3 ha v lokalite Dielnice
 Les –vyžínanie sa začalo
 Lapače 46 ks

k bodu 2 Žiadosť NATURA 2000
Ing. Hollý informoval

 Dňa  09.05.2018  bola  podaná  žiadosť  na  PPA v  Dolnom Kubíne  za  rok  2018  na
NATURU 2000 podľa nového PSoL(plán starostlivosti o les) na:
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-   660,83 ha  na území európskeho významu s piatym stupňom ochrany 
-   4,45 ha mimo územia európskeho významu s piatym stupňom ochrany 
Po schválení právoplatnosti nového PSoL budeme aktualizovať žiadosť za rok 2017.

k bodu 3 Plnenie uznesení
Ing. Hollý informoval o plnení uznesení z RZ konaného 07.04.2018

 Bod 9 ods 1 – 3 zápisy geometrických plánov urbárskych ciest KN-E 2087/2 ,   KN-E
2085 a KN-E 2103 žiadosti o zápis do katastra nehnuteľností boli odoslané.

 Dividendy boli vyplatené
 Ing. Hollý informoval o plnení uznesení z výborov          

 Posunutie oplotenia pri urbárskej ceste na pláž a ATC  vykonané
 Posunutie oplotenia p. Poulík začal riešiť, Líškovci zatiaľ nie

k bodu 4 Znalecký posudok
Ing.  Hollý  informoval  o podanej  žiadosti  na  OÚ  Žilina,  odbor  starostlivosti  o  životné
prostredie  dňa  23.04.2018  za  náhradu  majetkovej  ujmy  pre   oneskorené  spracovanie
kalamitnej drevnej hmoty z dôvodu ochrany orla skalného. Zníženie výnosu predaja drevnej
hmoty  bolo  ocenené  na  základe  vypracovaného  znaleckého  posudku  znalcom  Ing.
Ľubomírom Halkom v celkovej sume 6333,00 EUR bez DPH.

k bodu 5 Platba za Blchovú lúku
Ing.  Hollý  informoval  o zaplatení  druhý  krát  urgovanej  platby  bonusu  za  Blchovú  lúku
v priebehu apríla 2018 vo výške 1475,46 EUR.

k bodu 6 Daňové preplatky
Ing.  Hollý  informoval  o vrátení  daňových preplatkov z preddavkov na  dani  z  príjmu  zo
strany štátu   vo výške 140 430,24 EUR a 35 146,56 EUR, ktoré nám boli  poukázané na
bankový účet.

k bodu 7 Pripravované  nové výzvy na PPA
Ing. Hollý informoval o nových výzvach

 6-7 mesiac je predpoklad vyjdenia výziev a to:
      -    rekonštrukcia lesných ciest a zvážnic, opatrenie 4.1
      -    rekonštrukcia a výstavba protipožiarnych ciest, opatrenie 8.3 
      -    zabezpečenie holín  po ťažbe, opatrenie 8.4

 Rekonštrukcia a výstavba lesných ciest:
      -    výhoda,  veľký balík peňažných prostriedkov cca 70 mil. EUR
      -    máme pripravenú projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu ciest a vysporiadané  
           všetky pozemky, po ktorých komunikácia vedie na základe včasne prijatých uznesení, 
           ktoré sa následne splnili. 
      -    nevýhoda 80% dotácia, čo na druhej strane robí z toho aj výhodu, pretože 100% 
           dotácia  znižuje počet záujemcov a pri balíku 70 mil. EUR je šanca uspieť 

 Rekonštrukcia a výstavba protipožiarnych ciest: 
      -    výhoda  100% dotácia 
      -   nevýhoda, bude veľa uchádzačov a je pripravený na túto podporu malý balík peňažných
          prostriedkov, cca 7 mil. EUR šanca uspieť bude nízka a súčasťou cesty musí byť   

protipožiarny kamerový systém, čo už máme, alebo vybudovanie vodnej nádrže, na
ktorú  nemáme  vhodný vodný zdroj  a  ani  spracovanú   projektovú  dokumentáciu  s
platným  stavebným  povolením  a   súhlasné  potvrdenia  od  rôznych   príslušných
orgánov, časove je to problém stihnúť.
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Predseda  ešte  informoval  o  spoločnom  rokovaní  s  firmou  MP  PROFIT  PB  ohľadne
manažmentu vyššie spomínaných výziev. Na tomto rokovaní sa okrem predsedu  zúčastnili aj
dvaja  členovia  výboru Ing.  Anton Murgaš  a  p.  Jozef  Furiak,  ktorí  s  predsedom spoločne
priblížili  rozsah  rokovania  s  danou  firmou.   Po  spoločnom  rozhovore  členov  výboru  je
odporúčanie sa zapojiť do výziev a opatrení 4.1 a 8.4.

k bodu 8 Informácia o možnosti investovať do fondov
Zasadania výboru sa na pozvanie predsedu zúčastnili aj dvaja pracovníci VÚB banky. 
Zamestnanci Všeobecnej úverovej banky informovali  o možnostiach zúročenia finančných
prostriedkov  na  termínovanom  vklade  a  investovania   do  fondov  za  účelom bezpečného
zhodnotenia finančných prostriedkov. 
Pre nízke percentá úroku na termínovanom vklade a zdĺhavé a  nezaujímavé zhodnotenie
finančných prostriedkov vo fondoch vzhľadom k predpokladaným investíciám sa výbor touto
otázkou ďalej nezaoberal. 

k bodu 9 Žiadosť o finančné prostriedky na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice
Ing.  Hollý  informoval  o žiadosti  obce  Liptovský  Trnovec  o finančné  prostriedky  na
rekonštrukciu hasičskej zbrojnice, na ktorú dostala 30 000,00 EUR od Ministerstva vnútra SR.
Uznesenie:
Výbor Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci na základe
žiadosti obce schvaľuje žiadosť o finančný príspevok na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice vo
výške 5000,00 EUR formou daru.
Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

Overovatelia :  Ján Subulý
                        Anna Čániová

Zapísal :  Viktória Okáliková
Prepísal : Petronela Petříčková           
                                                                                                       

           –––––––––––––––
          Ing. Ľubomír Hollý
                predseda PS 
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